



## Raduhn

**Raduhn**

2010, 12 Min., DVD, Farbe *colour*, deutsche Fassung *German version*

**Regie Director** Karsten Wiesel

**Drehbuch Screenplay** Karsten Wiesel

**Kamera Camera** Bettina Herzner

**Schnitt Editing** Christian Straub

**Musik Music** Pit Przygodda

**Rollen Cast** Mirco Kreibich (Aktmodell), Jytte-Merle Böhrnsen (Zeichnerin)

**Produktion Production** Karsten Wiesel **Web** www.karstenwiesel.de **e-mail** k.wiesel@hamburg.de

Regisseur **Karsten Wiesel** wurde 1977 in Thüringen geboren. Nach einer Holzbildhauerausbildung in Flensburg gründet er die Flensburger Kurzfilmtage und studiert Film an der Hochschule für bildende Künste in Hamburg. Wiesel arbeitet als Filmautor, Videokünstler und Filmkurator.

*Director **Karsten Wiesel** was born in 1977 in Thüringen. Following an apprenticeship as a wood carver, he founded the Flensburg Short Film Days and studied film at Hamburg's University of Fine Arts. Wiesel works as a film author, video artist and film curator.*

### Filme Films

2002: Duett; 2004: Posten 50; 2005: Kvalitetstrafik; 2006: Die neue Zeit; 2009: Stansted; 2010: Raduhn (NFL 2010)

Sie lernt ihn in einem Zeichenkurs kennen. Sie nimmt ihn mit nach Hause. Es ist Frühling, doch der Sonnenschein verwandelt sich über Nacht in schlechtes Wetter.

*She meets him at a drawing course. She takes him home with her. It is spring, but overnight the sunshine changes to bad weather.*

Sa 06. Nov.  
10.45 h - CS 6



WELTPREMIERE WORLD PREMIERE

## Sparks

**Sparks**

2010, 20 Min., Beta SP, Farbe *colour*, englische Fassung *English version*

**Regie Director** Nele Hecht

**Drehbuch Screenplay** Luke Norris

**Kamera Camera** Chris Moon

**Schnitt Editing** Una Gunjak

**Musik Music** Paul Lambert

**Produktion Production** Tom Leggett, National Film and Television School **Web** www.nftsfilm-tv.ac.uk **e-mail** info@nfts.co.uk

Regisseurin **Nele Hecht**, in Schleswig-Holstein aufgewachsen, machte erste Filmerfahrungen beim ZDF als Materialassistentin. Es folgten ein Filmstudium in London, 2010 der Abschluss in Filmregie an der National Film School und die erste Regie für Channel 4.

*Director **Nele Hecht**, who grew up in Schleswig-Holstein, made her first experiences in film working as film loader for ZDF. She then studied film in London, graduating in directing at the National Film School in 2001 and began directing for Channel 4.*

### Filme Films

2002: Madagascar; 2007: Drifting; 2008: Love Me Tender; 2009: All There Is; 2010: Sparks (NFL 2010)

Aida streift durch einen mysteriösen kleinen Ort und trifft dabei den gleichaltrigen Nelson. Sie überredet ihn, ihr die Umgebung zu zeigen. Langsam stellt sich heraus, dass sie mehr übereinander wissen, als sie zugeben wollen.

*Aida ambles through a strange little town and meets Nelson, who is her age. She persuades him to show her around the area. They gradually discover that there is more connecting them than they are prepared to admit.*

Sa 06. Nov.  
10.45 h - CS 6